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HLAVNÍ  MĚSTO  PRAHA 
Zastupitelstvo  hlavního  města Prahy   

    

Výbor  pro  strategické  investice  ZHMP    

ZÁPIS z 13. jednání 

Výboru pro strategické investice ZHMP konaného dne 18. 6. 2024 v 15:00 hod. 

místnost č.136 ‐ velký salonek, Nová Radnice, Mariánské nám. 2, Praha 1  

       

 
Přítomni:  Mgr. Tomáš Portlík, Mgr. Martin Hrubčík, MBA, MUDr. Tomáš Kaštovský, Ing. Adam Scheinherr, Ph.D., 

Viktor Mahrik, Ing. Gabriela Lněničková, MBA  

Omluveni:  Ing. Vladimír Matějovský, Miroslav Dolanský, Mgr. Ing. Martin Kopecký, Jan Materna, MSc., Mgr. 
Kateřina Šilhanová Šafránková, Michal Trník, M.A.,  

Hosté:    Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA, radní HMP, Mgr. Kristýna Jandová, Ing. Mgr. Karel Horejš    

 

Jednání řídil:  Mgr. Tomáš Portlík, předseda Výboru pro strategické investice ZHMP        
 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1.  Úvod 

2.  Ověřovatel zápisu z jednání Výboru pro strategické investice ZHMP 

3.  Program jednání Výboru pro strategické investice ZHMP 

4.  Poskytnutí dotací z rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2024 městským částem pro oblast školství 

5.  Různé 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1.  Úvod 

Mgr. Tomáš Portlík, předseda Výboru pro strategické investice ZHMP (dále jen Výbor) zahájil jednání v 15:00 hodin. 
Přivítal přítomné členy Výboru a hosty, a konstatoval, že je přítomno 6 členů a Výbor je usnášeníschopný.   

2.  Ověřovatel zápisu z jednání Výboru pro strategické investice ZHMP 

Předkladatel: Mgr. Tomáš Portlík 

Předseda Výboru navrhl určit ověřovatelem zápisu 13. jednání Výboru paní Ing. Gabrielu Lněničkovou, MBA 

Usnesení k bodu 2: 

Výbor pro strategické investice ZHMP 

I .     schva lu je  

ověřovatelkou  zápisu  z  jednání Výboru  pro  strategické  investice  ZHMP  ze  dne  18.6.2024  paní  Ing. Gabrielu 
Lněničkovou, MBA 

Pro: 6  Proti: 0  Zdržel se: 0 

Usnesení č. U‐VSI‐0022 bylo přijato 
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3.  Program jednání Výboru pro strategické investice ZHMP 

Předkladatel: Mgr. Tomáš Portlík 

Předseda Výboru předložil ke schválení Výboru program  jednání. Hlavním bodem  je prezentace radního pro oblast 
školství, sportu a volného času, Mgr. et Mgr. Antonína Klecandy „R‐51952, k Poskytnutí dotací z rozpočtu vlastního 
hl. m. Prahy na rok 2024 městským částem pro oblast školství“.    

Usnesení k bodu 3: 

Výbor pro strategické investice ZHMP 

I .     schva lu je  

program 13. jednání Výboru pro strategické investice ZHMP 

Pro: 6  Proti: 0  Zdržel se: 0 

Usnesení č. U‐VSI‐0023 bylo přijato 

4.  Poskytnutí dotací z rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2024 městským částem pro oblast školství 

Předkladatel: Mgr. Tomáš Portlík 
 
Diskuse k předloženému tisku R‐51952 se zúčastnili: Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA, Mgr. Tomáš Portlík, Mgr. 
Martin Hrubčík, MBA, MUDr. Tomáš Kaštovský, Ing. Adam Scheinherr, Ph.D., Viktor Mahrik, Ing. Gabriela Lněničková, 
MBA.  
Z diskuse  vyplynul  požadavek  na  projednání  návrhu  podmínek  pro  nastavení  užší  spolupráce  s městskými  částmi 
v oblasti výstavby a rekonstrukce školských zařízení s cílem urychlení investic. 

Usnesení k bodu 4: 

Výbor pro strategické investice ZHMP 

I .     bere  na  vědomí  

rozdělení finančních prostředků na školská zařízení pro městské části dle tisku Rady HMP R‐51952 

I I .     doporučuje  

Zastupitelstvu HMP chválit tisk Z‐12428 v předloženém znění 

I I I .    žádá  

o  přípravu  návrhu  dalších  projektů  a  jeho  předložení  k  projednání  Výboru  pro  strategické  investice  dne 
10.9.2024 

Pro: 6  Proti: 0  Zdržel se: 0 

Usnesení č. U‐VSI‐0024 bylo přijato 

5.  Různé 

Předseda Výboru, Mgr. Tomáš Portlík, poděkoval všem přítomným za účast na  jednání a ukončil ho dne 18.6.2024 
v 15:58 hod. 
 
Následující  jednání  Výboru  se  uskuteční  10.9.2024  od  15:00  hod  v místnosti  č.  430,  ve  4.  patře  Nové  radnice, 
Mariánské nám. 2 
Na program příštího jednání budou zařazeny další materiály radního pro oblast školství, sportu a volného času, Mgr. 
et Mgr.  Antonína  Klecandy,  týkající  se  požadavků městských  částí  na  přestavbu  SŠ  (s  připravenou  projektovou 
dokumentací, údaji o navýšení kapacit, finanční náročností atd.) a návrh na realizaci sportovišť (objekty ve vysokém 
stadiu přípravy). Dalším bodem bude výstavba nové multifunkční haly Kongresového centra Praha. 
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……………………………………… 

Mgr. Tomáš Portlík 

Předseda Výboru pro strategické investice ZHMP 

 

 

  

 

 

 

………………………………….. 

ověřila 

Ing. Gabriela Lněničková, MBA  

Členka Výboru pro strategické investice ZHMP 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

Zapsala:  Ing. Zdenka Burianová, tajemnice Výboru pro technickou infrastrukturu a vybavenost ZHMP     


